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Abstract (en)
[origin: CN105671707A] The invention relates to a multi-thread twisting spindle (1) for yarn twisting machines. The multi-thread twisting spindle
includes an upper rotor (10) and a lower rotor (14), which rotate concentrically in opposite directions, wherein one of the rotors (10, 14) is driven
and transmits the movement to the other rotor (10, 14) by means of a transmission device (20). According to the invention, an outer ring (21) of the
transmission device (20) is connected to the lower rotor (14), and an inner ring (22) of the transmission device (20) is connected to the upper rotor
(10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mehrfachdraht-Zwirnspindel (1) für Zwirnmaschinen mit einem oberen Rotor (10) und einem unteren Rotor (14), die sich
konzentrisch in einander entgegengesetzte Richtungen drehen, wobei einer der Rotoren (10, 14) angetrieben wird und die Bewegung mittels eines
Planetengetriebes (20) auf den anderen Rotor (10) überträgt. Erfindungsgemäß ist der Außenring (21) des Planetengetriebes (20) mit dem unteren
Rotor (14) und der Innenring (22) des Planetengetriebes (20) mit dem oberen Rotor (10) verbunden.
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